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R O M Â N I A     Nr. 2942 din 20.05.2022 
   JUDEŢUL BISTRIŢA-NĂSĂUD 
CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI  
         BUDACU DE JOS 
 
 

P R O C E S  -  V E R B A L 
Al şedinţei ordinare a  Consiliului local al comunei  

Budacu de Jos, din data de 20 aprilie 2022, ora 19:00 
 
 
 

 La această şedinţă ordinară, desfășurată la sediul Primăriei comunei Budacu de Jos 
– sala Căminului cultural, convocată de către Primarul comunei prin Dispoziţia nr.30 din 
14.04.2022, au fost convocaţi și au participat toți consilierii locali. 

Mai participă d-l Simionca Florin-Sandu – primar, d-l Vărărean Florin-Ioan –secretar 
general al comunei Budacu de Jos, precum și d-l Moga Rareș – șeful Ocolului Silvic ”Dealu 
Negru” și d-na Pavel Adela – contabil al Ocolului Silvic ”Dealu Negru”. 

Se efectuează prezența și se constată că există cvorum. 
 Preşedinte de şedinţă este d-l consilier Marin Gheorghe-Ioan, care a fost ales 
preşedinte de şedinţe pentru o perioadă de 3 luni, respectiv pentru perioada aprilie - iunie 
2022. 
 D-l  preşedinte de şedinţă, supune la vot ordinea de zi: 
 1.-Aprobarea procesului-verbal al ședinței ordinare a Consiliului local al comunei 
Budacu de Jos din data de 31 martie 2022; 
 2.-Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local de venituri și cheltuieli al 
comunei Budacu de Jos pe anul 2022; 

3.-Proiect de hotărâre privind stabilirea prețului de valorificare a masei lemnoase 
provenite din fondul forestier al comunei Budacu de Jos pentru cetățeni; 
 4.-Diverse. 

Înainte de supunerea la vot a ordinii de zi, se propune de către d-l Primar 
suplimentarea cu încă un proiect de hotărâre, respectiv Proiect de hotărâre privind 
modificarea Contractului de prestări servicii silvice pentru fondul forestier proprietate a 
comunei Budacu de Jos nr. 1535 / 19.03.2018, încheiat între Comuna Budacu de Jos prin 
Consiliul local al comunei Budacu de Jos şi Ocolul Silvic „Dealu Negru” aprobat prin 
Hotărârea Consiliului local al comunei Budacu de Jos nr.60 din 28.09.2017, însoţite de 
referatul de aprobare, raportul de specialitate și avizele Comisiilor de specialitate,arătând că 
acest proiect a mai fost pe ordinea de zi, fiind atunci amânat, la solicitarea sa ca inițiator, cu 
acceptul d-lor consilieri.    
 Ordinea de zi, cu modificarea solicitată de către d-l primar, este aprobată cu 
unanimitatea consilierilor prezenţi. 
 Se trece apoi la discutarea punctelor înscrise pe ordinea de zi:  

1.-Aprobarea procesului-verbal al ședinței ordinare a Consiliului local al comunei 
Budacu de Jos din data de 31 martie 2022; 

D-l președinte de ședință: Procesul-verbal al ședinței anterioare, transmis înainte de 
începerea ședinței d-lor consilieri, se supune la vot. 

Secretarul general al comunei, d-l Vărărean Florin-Ioan: Procesul-verbal a fost 
adoptat cu unanimitatea de voturi a consilierilor prezenți. 

2.-D-l primar Simionca Florin-Sandu: întrucât sunt prezenți reprezentanții Ocolul 
Silvic „Dealu Negru”, propun să se înceapă cu punctul de pe ordinea de zi care îi privește, 
respectiv Proiect de hotărâre privind modificarea Contractului de prestări servicii silvice 
pentru fondul forestier proprietate a comunei Budacu de Jos nr. 1535 / 19.03.2018, încheiat 
între Comuna Budacu de Jos prin Consiliul local al comunei Budacu de Jos şi Ocolul Silvic 
„Dealu Negru” aprobat prin Hotărârea Consiliului local al comunei Budacu de Jos nr.60 din 
28.09.2017. 

D-l președinte de ședință: dacă sunt d-nii consilieri de acord cu această propunere ? 
Toți consilierii locali sunt de acord, așa că vom trece la discutarea lui..  



Pagina 2 din 3 

 D-l primar Simionca Florin-Sandu: se pare că actualul pădurar și-a dat demisia, iar la 
următoarea ședință va fi invitat și noul pădurar. 

D-l ing. Moga Rareș: se vor prezenta ori de câte ori invitați. 
D-l consilier Moldovan Bogda-Cătălin: Oricum, d-l pădurar a spus că prețul lemnului 

este altul față de cel stabilit de Consiliul local și a mai spus că sâmbăta nu dă lemne. 
D-l consilier Banyai Daniel: referitor la TAF, ar trebui stabilite condițiile de utilizare. 
D-l primar Simionca Florin-Sandu: condițiile de utilizare sunt stabilite prin contractul 

aprobat de Consiliul local și este clar că nu este voie să se exploateze pentru alte persoane, 
ci doar pentru Primăria Budacu de Jos. 

D-l consilier Moldovan Bogda-Cătălin: au fost probleme și cu cubajul lemnului. 
D-l primar Simionca Florin-Sandu: pentru evitarea acestor situații ar trebui trimiși și 

inginerii de la ocolul Silvic să supervizeze. La punerea în valoarea a lemnului este 
inventariat fiecare fir, așa că ar trebui să se scrie la fiecare numărul firului și volumul. 

D-l consilier Strugari Nelu-Vasile: ar trebui găsite soluții pentru scoaterea lemnului la 
marginea pădurii. 

D-l ing. Moga Rareș: se poate însă vor crește costurile. 
D-l primar Simionca Florin-Sandu: costurile nu ar trebui să crească foarte mult pentru 

că TAF-ul e al Primăriei și nu se dorește obținerea unui foarte mare profit.. Când se 
transmite prețul propus pentru APV să se precizeze care este fasonat la cioată, care este 
tras la rampă. 

D-l președinte de ședință Marin Gheorghe-Ioan: Întrebări dacă mai sunt? Atunci 
supun la vot Proiectul de hotărâre privind modificarea Contractului de prestări servicii 
silvice, în sensul majorării de la 11,6 lei / ha / lună + TVA. 

Secretarul general al comunei, d-l Vărărean Florin-Ioan: Proiectul de hotărâre a fost 
adoptat cu unanimitatea de voturi a consilierilor prezenți. 

 3.-D-l președinte de ședință: trecem la punctul nr.2, Proiect de hotărâre privind 
rectificarea bugetului local de venituri și cheltuieli al comunei Budacu de Jos pe anul 2022. 

D-l primar Simionca Florin-Sandu: se propune rectificarea bugetului de venituri și 
cheltuieli al comunei Budacu de Jos pe anul 2022, cu suma de 43,00 mii lei, din care s-au 
primit 9,00 mii lei de la ADI Deșeuri BN, 20,00 mii lei sume defalcate din TVA și 14,00 mii lei 
impozit pe mijloace auto, alocarea acestora fiind conform raportului transmis și d-lor 
consilieri locali. 

D-l președinte de ședință Marin Gheorghe-Ioan: Întrebări dacă sunt? Atunci supun la 
vot. 

Secretarul general al comunei, d-l Vărărean Florin-Ioan: Proiectul de hotărâre a fost 
adoptat cu unanimitatea de voturi a consilierilor prezenți. 

4.-D-l președinte de ședință: trecem la punctul nr.3, Proiect de hotărâre privind 
stabilirea prețului de valorificare a masei lemnoase provenite din fondul forestier al comunei 
Budacu de Jos pentru cetățeni. 

D-l primar Simionca Florin-Sandu: în urma discuției și adresei de la ocolul Silvic 
”Dealu Negru”  se propun următoarele prețuri pentru populație / cetățeni de pe raza 
comunei: 

-lemn de fag: 320 lei / m.c. 
-lemn rășinos de cosntrucții: 320 lei / m.c. 
-lemn rășinos de foc (inclusiv cu putregai): 100 lei / m.c. 
Acestea sunt prețuri finale, cu TVA, exploatare și transport. 

 D-l președinte de ședință Marin Gheorghe-Ioan: Întrebări dacă sunt? Atunci supun la 
vot. 

Secretarul general al comunei, d-l Vărărean Florin-Ioan: Proiectul de hotărâre a fost 
adoptat cu unanimitatea de voturi a consilierilor prezenți. 

5.-Diverse. 
 D-l Primar Simionca Florin-Sandu: se va începe exploatarea de masă lemnoasă de 
la munte și se va achiziționa și mașina de transport lemne. 
 D-l consilier Baciu Daniel: la Simionești sunt două probleme: nu este apă la Căminul 
cultural  și la vechea școală sunt depozitate vasele într-o încăpere. 
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 D-l Primar Simionca Florin-Sandu: se pot muta vasele și în altă sală, fără nicio 
problemă, iar privitor la alimentarea cu apă, va merge instalatorul. Prin PNRR se pot obține 
fonduri pentru realizarea de piste de biciclete, se va încerca identificarea zonelor, rutelor. 
 D-l consilier Banyai Daniel:: dacă s-ar putea organiza ședințele de consiliu local în 
jurul orei 18 ar fi cel mai bine. 
 D-l Primar Simionca Florin-Sandu: se va ține cont de aceasta.. 
 Întrucât nu mai sunt puncte de pe ordinea de zi de discutat și nici un consilier nu mai 
dorește să ia cuvântul, d-l președinte de ședință, declară ședința închisă. 

Drept pentru care s-a redactat şi semnat prezentul proces-verbal. 
 
 
 
 

    PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,                         CONTRASEMNEAZĂ 
    MARIN GHEORGHE- IOAN                    SECRETAR  GENERAL, 
          VĂRĂREAN FLORIN-IOAN 
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